
 
Van: Martin Matthijsse  

Verzonden: woensdag 16 december 2015 8:37 
Aan: Griffiebureau; info@fennacannegieter.nl 

Onderwerp: RE: technische vragen Azieweg  

 
  

Geachte mevrouw Cannegieter, 

Het VO van de parkzone Aziëweg is in 2013 vrijgegeven voor inspraak. Omdat de verkoop van de 

kavels voor woningen en het parkeren op dat moment voor Pré Wonen financieel onhaalbaar was, is 

ook de ontwikkeling van het park gestopt. Daarom is na de inspraak het VO niet verder gebracht tot 

een DO in afwachting van helderheid over de ontwikkeling.  Wanneer de verkoop van de kavels nu 

zicht geeft op de ontwikkeling kan het VO aangepast worden aan de huidige eisen voor beheer en de 

inspraak reacties uit 2013 worden verwerkt en opnieuw als VO ter inzage worden gelegd.  

Bij deze de nota met daarin het VO zoals vrijgegeven voor inspraak in 2013. 

 https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2013/4-juli/20:00/Kredietaanvraag-

Azieweg-en-vrijgave-voor-inspraak-Parkzone-Azieweg/ 

Met vriendelijke groet, 

Martin Matthijsse 

Procesmanager  

Gebiedsontwikkeling en Beheer 

Haarlem 

023 5113927 

  

 Van: Fenna Cannegieter [mailto:info@fennacannegieter.nl]  

Verzonden: dinsdag 15 december 2015 14:29 

Aan: Griffiebureau 

Onderwerp: technische vragen Azieweg  

Waarde Griffie, 

Tbv de behandeling van de plannen Azieweg aanstaande donderdag nog enkele technische 

vragen: 

- Kunt u de Raad het voorlopig ontwerp openbare ruimte Azieweg toesturen?  

- Wat is de status van dit ontwerp?   

 Met vriendelijke groet,  

Fenna Cannegieter  
Raadslid D66  
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